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Møtereferat 

05.04.2022 

Tidspunkt 

Styremøtet i Nes JFF ble avholdt kl.18.00 den 05.04.2022 på Røde Kors huset. 

Møteleder er Thorbjørn 

Til stede 

Tor Dalevold, Thomas Gundersen, Grete Sandsmark, Mike Tony Bråten, Ove 

Corneliussen, Thorbjørn Erntzen, Sverre Hamre, Kåre Peder Rasmushaugen, Irene 

Hagen, Erling Brekke, Lillian Holden og John Håkonsrud 

Ikke til stede 

Ove Corneliussen, Kåre Peder Rasmushaugen 

Godkjenning av innkalling og saksliste 

Ingen kommentar til innkallingen. Sakslisten er: 1.Skogdagen, 2. Søknad til 

Hallingmarken, 3. Eventuelt 

Sak 15/22 Skogdagen 

- Hagleguppa stiller med skyting som før 

- Fiskegruppa stiller med litt utstyr og fiskeopplæring 

- Styret stiller med informasjon om foreningens aktiviteter. 

Sak 16/22 Søknad til Hallingmarken  

- Søknad om bruk av markedsplassen til hundetrening på markedsplassen. 

Denne ble ikke godkjent av styret Hallingmarken. Vi ser på alternativer. 
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Sak 17/22 Eventuelt 

- Hytteutvalget: Møte i hyttegruppa i nærmeste fremtid. Det blir ryddet rundt 

Todalshytta. 

- Kvinnegruppa: Ingen saker. 

- Kasserer: Gjennomgang av inntekter så langt i 2022. Betalt for revebåser. 

Sparebank1: 5000,- kommet inn 

- Viltstell: Utsetter sak om skuddpremie til leder jakt er til stede 

- Hundegruppa: Søknad om bruk av området markedsplassen ikke godkjent. 

Styret vil se på løsninger for eventuelt andre plasser. 

- Fiskegruppa: Skogdagen vi stiller med fiskestenger og Svein Erik stiller med 

fluestenger. Alle stiller fra hver gruppe. 

- NK: Ang premiering til fiskerapportering: påminnelser må ut på nett! Deles 

av Lillian på Facebook utover våren. 

- Haglegruppa: Skyting mandag Sporting og torsdag 21/5 starter Trap. Sendt ut 

e-post til alle med forslag til avtale på sponsorer, ser greit ut.  

- Riflegruppa: Bytter skiver så det står nye der for alle. Åpningstider 

skytebanen kommer snart. 

- Baneanlegg: Det settes sammen en samarbeidsgruppe, bestående av Leder 

Hytte, Rifle og Hagle. De tar et møte om hva som må gjøres på baneanlegget 

så det blir en helhetlig plan. 

Møte hevet 

Møtet ble hevet kl. 19.50 av møteleder Thorbjørn. 

Referert av: Ove Corneliussen 

 


